

尼希米記 1 - 3 章

吳爾尼弟兄 / Pastor Ernest Waldvogel

大綱:

- A. 尼希米在巴比倫的責任和地位
- B. 他心繫 神的百姓
- C. 他對 神百姓的光景和 神在耶路撒冷的工作的反應
- D. 神蹟式的開門使他可以回去有第一手的觀察
- E. 尼希米查看情況後尋求了許多其他人的幫助
- F. 每個人都在他們居住的地方建造自己的部分
- G. 這項工程立即遭到反對。一開始是人的不喜悅，隨著時間而變得更加嚴重
- H. 從故事的開始到結束，我們都看到尼希米是一個禱告的人

Nehemiah Chapters 1-3

Outlines:

- A. Nehemiah's responsible position in Babylon
- B. His heart was with the people of God
- C. His reaction to the condition of God's people and God's work in Jerusalem
- D. The miracle open door to go back and see firsthand the situation
- E. After looking around at the situation Nehemiah enlists the help of many others
- F. Each one built their own section, right where they lived
- G. The opposition to the work is immediate. It starts with displeasure and continues to become more severe as time goes on.
- H. From the beginning of the story and through to the end Nehemiah can be seen as a man of prayer